
Kommentarer til arealdelen i kommuneplanen – Froland  

Nedre Nidelv Elveeierlag har i styremøte 06.09.2022 behandlet en sak om eventuelle 

kommentarer til kommuneplanens arealdel i Froland.  

Nedre Nidelv Elveeierlag forvalter ressursene i Nidelva på vegne av grunneierne fra Bøylefoss til Nidelvas 

utløp.  

Vi er kjent med at Froland kommune vil behandle arealdelen i kommuneplanen og at det er frist for 

kommentarer 10.09.2022. Vi er ikke tilskrevet som berørt, men vil likevel knytte noen generelle 

kommentarer til det som kan berøre Nidelva. 

Nidelva er fullkalket fra Bøylefoss og vannkvaliteten er god for laks og andre arter i elva. Det er viktig at 

vannkvaliteten opprettholdes.  

Om det skal bygges ut i nærområdet til Nidelva eller tilknyttede vassdrag er det viktig at det gjøres 

nødvendig planlegging og tiltak slik at det ikke oppstår uønskede situasjoner for vannkvaliteten i elva.  
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